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Zapisnik 9. seje UO sekcije za promet pri OZS  

 

 

Sestanek  je potekal  dne 19. maja 2023 med 10.00 in 14.30 uro, v sejni sobi E2 Kongresnega 

centra Celje (Dečkova cesta 1, Celje). 

 

Prisotni člani UO Sekcije za promet: Peter Pišek, Franc Seršen, Branko Cipot, Stanislav 

Čepon, Gašper Rudl, Franc Selič, Bogdan Semenič, Dean Žunič; 

Prisotnost so opravičili: Peter Mirt, Miran Krušič, Srečo Vidic; 

 

Ostali prisotni: Anton Dolinšek (predsednik odbora prevoznikov v gradbeništvu),  Andreja Čokl 

(služba za izvajanje javnih pooblastil pri OZS) 

 

Predlagan in sprejet je bil naslednji dnevni red: 

1. Pregled in potrditev zapisnika sestanka UO sekcije z dne 24. 4. 2023 

2. Problematika tovornega prometa in nepretočnosti Luke Koper 

3. Aktualne informacije glede aktivnosti Sekcije za promet 

4. Predlogi in pobude 

 

 

Add 1. 

Soglasno je bil sprejet naslednji 
Sklep št. 47: »UO Sekcije za promet potrjuje zapisnik sestanka z dne 24. april 2023.« 

 

Add 2. 

Peter Pišek je pojasnil, da Sekcija za promet že nekaj časa opozarja na nevzdržne razmere 

glede zastojev naklada/razklada blaga v Luki Koper. Zaradi nastalih zamud posledično 

prihaja do večjih zastojev v cestnem prometu, predvsem na primorskem delu  avtoceste. 

Zaradi tega policija izvaja izločanje tovornih vozil na odstavne pasove. Odstavni pasovi so 

namenjeni ustavitvi vozila v sili ali okvari in niso namenjeni parkiranju tovornih vozil. Zato so 

vozniki kot tudi policisti izpostavljeni visokemu varnostnemu tveganju. Minister za notranje 

zadeve je zato na pobudo sekcije sklical urgentni sestanek, ki je bil namenjen predvsem 

poiskati rešitve, da do podobnih situacij, kot smo jim bili priča v času prvomajskih praznikov, 

ne bo prihajalo. 

 

Na sestanku, ki je bil sklican že v nekaj dneh, so se tako sestali minister za notranje zadeve 

ministrica za infrastrukturo, visoki predstavniki Policije, predstavniki Luke Koper in župan MO 

Koper in predstavniki obeh prevozniških združenj. Dogovorjeno je bilo, da se za namen 

opisane problematike ustanovi Medresorska delovna skupina za optimiranje logističnih 

procesov v cestnem tovornem prometu  z Luko Koper. Prvi sestanek delovne skupine bo že 

v naslednjem tednu. Predsednik Sekcije za promet je poudaril, da so vozniki v času izločanja 



 

tovornih vozil dobesedno ujetniki na cestah, ki so poleg visokega varnostnega tveganja 

izpostavljeni tudi neustreznim higienskim pogojem. Stanje tovornih vozil na odstavnih 

pasovih povzroča motnje v logistiki, s tem pa so povezani tudi visoki stroški, ki jih nosijo 

prevozniki in celotno gospodarstvo.  

 

Stanislav Čepon je opozorili na dejstvo, da trenutno stanje v Luki Koper najbolj izkoriščajo 

špediterji, saj so prevozom drastično zbili ceno. Te trditve bo podkrepil z dokumentacijo, ki jo 

bo priskrbel in posredoval sekciji. 

 

Po razpravi je bil soglasno sprejet naslednji: 

Sklep št. 48: »UO Sekcije za promet imenuje Pišek Petra (predsednika SPR)  v 

Medresorsko delovno skupino za optimiranje logističnih procesov v cestnem tovornem 

prometu z Luko Koper. Za nadomestnega člana se imenuje Žunič Dejana, člana UO 

SPR.« 

 

Add 3. 

Predsednik sekcije je podal poročilo glede izvajanja aktivnosti sekcije v zadnjem obdobju: 

1. Mirt Peter, kot podpredsednik Sekcije za promet se bo danes v Državnem zboru RS 

udeležil posveta o 3. razvojni osi. V tem delu  bo zagovarjal stališča sekcije: 

- potrebna takojšna izgradnja 3. razvojne osi, 

- zagotoviti je potrebno takojšne umeščanje tretjega pasu na AC (na najbolj 

obremenjenih delih), 

- izpostaviti je potrebno pomen razvoja logistike in cestnega transporta za celotno 

gospodarstvo, 

- glede na ugodno geostrateško lego Slovenije, so potrebne nujne aktivnosti države za 

izkoristek tranzita, 

- potrebne aktivnosti države za razvoj prometne infrastrukture. 

 

2. Podal je kritiko nad delom delovne skupine za vzpostavitev malih logističnih centrov, 

predvsem pa nad aktivnostmi DARSa, ki ni izvedel že dogovorjenih nalog.  

 

3. Na forumu obrti in podjetništva, ki je potekal v začetku meseca maja, je izpostavil 

prepotrebno ukrepanje države na področju hitrejšega zaposlovanja tujih delavcev. Prestavil 

je predlog zaposlovanja t.im. »zaposlitev na zaupanje«. Pisni predlog bo zbornica 

posredovala predsedniku Vlade RS. Predlog je osebno nedavno predstavil tudi ministrici za 

javno upravo Sanji Ajanović Hovnik.   

 

4. Pristojnim ministrom je bila s strani sekcije podana pobuda za finančne spodbude za 

namen digitalizacije za prometni sektor v višini 10 mio EUR. Trenutno čakamo na termin 

sestanka z ministrico za dr. Emilijo Stojmenovo Duh.   

 

5. Sekcija za promet je zaprosila pristojna ministrstva za sestanek na temo zelenega 

prehoda v sektorju logistike in cestnih prevozov. To bo med drugim tudi tema razgovora z 

ministrico za infrastrukturo na naslednjem sestanku UO sekcije za promet.  

 

6. Delavnico, ki smo jo organizirali na Vranskem skupaj z Združenjem za promet, pod 

okriljem AVP je bila izredno pozitivno sprejeta in odmevna. Prijavljenih je bilo celo več 

udeležencev, kot pa smo jih lahko sprejeli. 

 

7. Glede na obsežno delo, ki nas čaka z organizacijo letošnjega dogodka »Srečanje 

prevozniških družin..«, je apeliral na vse prisotne, da aktivno pristopijo k aktivnostim. 



 

Potrebno je pridobiti dodatne razstavljavce ter motivirati svoje stanovske kolege iz svojih 

enot, da se dogodka udeležijo v čim večjem številu. 

 

Sklep št. 49:«Razstavljavcem na celjskem sejmu »Gospodarska vozila in logistika« se 

pošlje ponudba za razstavljanje na srečanju prevoznikov.«  

 

Add 4. 

Obravnavana je bila problematika rezidenstva/nerezidenstva tujih delavcev. 

 

Zapisala:       Predsednik Sekcije za promet: 

Andreja Čokl       Peter Pišek 

 


